
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 20.03.2019  
 
Kjell Håland (A) sette fram slikt forslag: 
 
    « - Tilbakemeldingane frå deltakarane på temadagen RMNF 2019 er udelt positive. 

- Forelesarane leverte godt.  
 

- Rådet ønskjer fleire deltakarar frå dei kommunale råda. Det var berre 9 kommunale råd som deltok 
på temadagen 2019.» 

 
Røysting: 
 
Håland sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
- Tilbakemeldingane frå deltakarane på temadagen RMNF 2019 er udelt positive. 
-  Forelesarane leverte godt.  

 
- Rådet ønskjer fleire deltakarar frå dei kommunale råda. Det var berre 9 kommunale råd som deltok på 
temadagen 2019. 
 


